
 
 
 

— Ce este de făcut — 

 

DUPĂ 

Avertisment 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 O Scurtă Descriere a  

 Iluminării Conştiinţei 
şi ce este de făcut ulterior 
           

 

  Ce s-a întâmplat?  
   –O Iluminare a Conştiinţei– 

 
Timp de secole, Cerul a avertizat 
omenirea cu privire la o viitoare 
confruntare între Rai și Iad, având 
Pământul ca teren de luptă. De la 
sacrificiul lui Isus pe Calvar, Satana a 
folosit toate mijloacele pentru a anihila 
ceea ce Isus a realizat pentru noi. Dar 
niciodată nu a avut un succes mai 
mare decât în cazul generației actuale. 
 
Astăzi, omul a pierdut orice simț al 
păcatului. Răul este acum numit bun, 
curajos și chiar drept, în timp ce binele 
și sfinţenia sunt disprețuite, ignorate și 
chiar condamnate. Totuşi, în ciuda 
păcatelor noastre care strigă către 
Ceruri pentru dreptate, Isus şi-a întins 
încontinuu Mâna cu îndurare pentru a-i 
salva pe cei pierduți care sunt dispuși 
să se întoarcă în staulul Său. 

Omenirea a ajuns în sfârşit în punctul 
în care mila și dreptatea se întâlnesc. 
Într-un ultim act de milă, Domnul ne-a 
acordat un Avertisment final pentru a 
ne ilumina mințile și inimile cu privire 
la soarta noastră dacă vom continua 
pe calea păcatului și a ignoranței. 

 

Unda apare în Biblie? 

Avertismentul, sau Iluminarea, a fost 
făcut cunoscut de Cer, mai ales în 
ultimul secol, mai multor vizionari și 
mistici. Isus însuși l-a dezvăluit, de 
asemenea, în Sfânta Scriptură: 
 
Îndată după nenorocirea din zilele acelea, 
soarele se va întuneca, iar luna nu-şi va 
mai da lumina, stelele vor cădea de pe 
cer, iar puterile cerului se vor zgudui. 
 
 

 
Atunci se va arăta semnul Fiului 
Omului în cer; şi tot atunci îşi vor bate 
pieptul toate triburile pământului şi îl 
vor vedea «pe Fiul Omului venind pe 
norii cerului» cu putere şi mare glorie. 
 

— Matei 24 : 29-30 
 
Acest eveniment este descris, de 
asemenea, şi în Cartea Apocalipsei, 
atunci când a fost rupt cel de-al 
șaselea sigiliu: 
 
Când a desfăcut cel de-al şaselea 
sigiliu, am văzut: s-a făcut un mare 
cutremur şi soarele s-a făcut negru ca 
un sac din păr, iar luna întreagă a 
devenit ca sângele. [...] Orice sclav şi 
orice om liber s-au ascuns în peşteri şi 
printre stâncile munţilor, spunând 
munţilor şi stâncilor: „Cădeţi peste noi 
şi ascundeţi-ne de faţa celui care şade 
pe tron şi de mânia Mielului, pentru că 
a venit ziua cea mare a mâniei lor! Şi 
cine poate sta în picioare?”. 
 

—Cartea Apocalipsei 6 : 12-17 
 
Iar în 1934, Isus a dat următoarea 

profeție Sfintei Faustina: 
 
"Înainte de a veni ca Judecătorul cel 
drept, voi veni mai întâi ca Rege al 
Milostivirii. Înainte de venirea zilei 
dreptății, oamenilor li se va da un 
semn în ceruri de acest fel: 
 
Toată lumina din ceruri se va stinge și 

va fi întuneric mare pe întregul 

pământ. Apoi, semnul crucii va fi văzut 

pe cer, iar din deschiderile în care au 

fost bătute mâinile și picioarele 

Mântuitorului în cuie vor apărea lumini 

mari care vor lumina pământul pentru 

o perioadă de timp. Aceasta va avea 

loc cu puțin înainte de ziua finală.“ 

                                              —Sfânta Faustina 



Ce urmează? 

   —Ochiul furtunii— 
 
Iar când Mielul a deschis cel de-al 
şaptelea sigiliu, s-a făcut tăcere în cer 
cam o jumătate de oră. 
 

     —Cartea Apocalipsei 8 : 1 
 

Până acum, Satana și armatele sale 
au străbătut globul ca un uragan, 
distrugând tot ceea ce a construit 
societatea creștină. Războaiele, 
molimele, foametea și tulburările 
economice provocate de Călăreții 
Apocalipsei, care reprezintă crizele 
provocate de om pe care le-am 
îndurat, au lucrat neobosit pentru a 
pregăti acest moment crucial. Este, 
prin urmare, momentul deciziei pentru 
omenire. 

Cel de-al 7-lea sigiliu este o amânare 
momentană pentru lume, un "ochi al 
Furtunii". În această pauză, Satana și 
forțele sale au fost înfrânte temporar. 
În acest moment, avem ocazia de a fi 
eliberați de legăturile noastre de păcat 
și o ultimă șansă de a alege de care 
parte vom fi: de partea Domnului sau 
a puterilor întunericului. Nu va exista 
cale de mijloc şi nici nu vom mai 
putea rămâne nepăsători. Oricine va 
alege păcatul dincolo de acest punct o 
va face în mod liber și de bună voie și 
astfel va fi condamnat împreună cu 
Lucifer la sfârșitul acestei Furtuni. 
 

Ultima confruntare a lui Satan 
 
Pe măsură ce ochiul furtunii va trece, 

vânturile tulburării vor reînvia, în timp 

ce Satana își începe asaltul final 

asupra Bisericii lui Cristos. 
 
 

 
El se va folosi de toate mijloacele pe 

care le are la dispoziție pentru a minți 

publicul, declarând că Avertismentul a 

fost o psihoză în masă, un fenomen 

științific ş.a.m.d. 

După ce omenirea a fost adusă în 
pragul disperării și al distrugerii, 
atunci își va face apariţia “Mesia”, 
oferindu-le oamenilor o soluție 
aparentă la problemele lor cu prețul 
apostaziei de la adevăr. 
 
Acest om, pe care Tradiția îl numește 
“Anticrist”, va impune un guvern, o 
religie şi o monedă mondiale unice. 
Omenirii i se va oferi "pacea și 
securitatea" pe care le va pierde în 
schimbul supunerii faţă de această 
nouă ordine mondială. Pentru a-şi 
arăta supunerea, toți vor fi obligați să 
accepte un "semn" pe corp. 

Ea a făcut ca toţi – mici şi mari, bogaţi 
şi săraci, liberi şi sclavi – să pună un 
indiciu pe mâna lor dreaptă sau pe 
frunte, astfel încât nimeni să nu poată 
vinde sau cumpăra decât dacă are 
semnul numelui Fiarei sau numărul 
numelui ei. 
 

—Cartea Apocalipsei 13 : 16-17 
  

Ce ar trebui să facem? 

—Rugăciune, Post şi Convertire— 

 
Convertirea înseamnă să ne 

reorientăm viața departe de păcat, să 

îi iertăm pe ceilalți și să credem că 

Isus Cristos este Fiul lui Dumnezeu, 

Mesia, Răscumpărătorul nostru și 

singurul mijloc de mântuire. 
 
Cine va crede şi va fi botezat se va 
mântui; iar cine nu va crede va fi 
condamnat.               —Marcu 16 : 16 
 

 

Dacă credința și convertirea 
constituie armura lui Dumnezeu, 
atunci rugăciunea și postul sunt 
armele noastre cheie împotriva 
forţelor iadului: 

"Copilaşilor, cel ce se roagă nu se 
teme de viitor şi cel ce posteşte nu 
se teme de rău. Vă repet încă o 
dată: prin rugăciune şi post pot fi 
oprite războaiele, războaie datorate 
necredinţei voastre şi fricii de 
viitor." 
 

      —Sfânta Fecioară în Medjugorje 

               Ianuarie 25, 2001 
 

Era Păcii 
 

În următorii câțiva ani, lumea va trece 
printr-un proces de selecţie mai mare 
ca niciodată. Nu vor mai exista atâtea 
religii sau credințe diferite. Întregul 
creștinism va fi reunit sub un singur 
steag, unul catolic, adică "universal". 
Cu toate acestea, altele vor fi uzurpate 
într-o singură biserică creată de mâna 
omului, o biserică falsă care predică o 
evanghelie falsă și care va fi condusă 
de Anticrist. 

În cele din urmă, acest om rău și toți 
urmaşii lui vor fi eliminați de pe fața 
pământului, iar omenirea va intra într-
o eră a păcii. 
 

Acest timp prestabilit nu este sfârșitul 
lumii, ci doar sfârșitul începutului. 

 

Am ajuns în momentul în care trebuie 
să ne decidem. Toți vom fi forțați să 
alegem o parte sau alta, iar TU te-ai 
născut pentru acest moment! Ridică-te 
acum și numără-te printre Copiii lui 
Dumnezeu pentru a triumfa împotriva 
forțelor întunericului. 
                         —Află mai multe — 
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